
Kwaliteit en doeltreffendheid BTA

In het presidium van 14 september 2020 is een besluit genomen n.a.v. een voorstel van de driehoek 
m.b.t. de BTA. Dit besluit treft u aan in de bijlage.

In deze notitie wordt u geïnformeerd over de uitvoering van het besluit. Daarbij wordt onderscheid 
gemaakt tussen:

 Wat uitgevoerd is
 Waarvoor uitvoering gepland staat 
 Voor welke punten nadere besluitvorming wordt gevraagd.

Daarnaast wordt u verzocht om een besluit te nemen t.a.v. enkele aanvullende voorstellen. 

Uitvoering besluit 14 september 2020

Actie Uitgevoerd Planning voor uitvoering Voorstel voor nader te 
nemen besluit

Bronvermelding 
onderwerpen

Uitgevoerd

Vermelding deadlines, 
urgentie en planning

Deels/incidenteel uitgevoerd; 
aanpassing format nodig; Q4.

Mogelijkheid voor 
college om 
informatie(half)uur 
vooraf te plannen

Incidenteel heeft het college 
dergelijke initiatieven buiten 
de BTA om genomen. Bij de 
evaluatie van het 
vergadermodel is voorgesteld 
dat de regie hiervoor bij het 
presidium ligt, o.b.v. de BTA. 
Punt wordt betrokken bij 
besluitvorming evaluatie 
vergadermodel in Q4.

Screening realistische 
BTA door de driehoek

Driehoek

Evenwichtig aanbod Driehoek
Onderwerpen als 
hamerstuk agenderen 
in de commissie

Griffier verzoeken om dit 
mee te nemen in de 
voorstellen voor de concept-
agenda’s voor de commissie. 
College kan voorstellen 
doen.

Presidium bepaalt 
o.b.v. BTA welke 
onderwerpen 
voorafgegaan dienen 
te worden door een 
kaderstellend (= 
richtinggevend) 
raadsvoorstel. 

Voorstel: in het presidium 
agenderen “screening BTA 
op kaderstelling”. 
Vraag: voor of na de 
verkiezingen?

O.b.v. BTA besluiten 
waar werkbezoeken 
worden georganiseerd

Uitgevoerd 
(door bij 
cie.agenda’s 
volgende 
cyclus een 
voorstel te 
doen)

BTA voor externe 
communicatie 
gebruiken

Schrappen, omdat het 
presidium in 2021 heeft 
besloten dat er geen 
raadscommunicatieplan 
wordt ontwikkeld. 



Aanvullende voorstellen
1. De BTA wordt op dit moment ter kennisneming aangeboden aan de commissie. Het 

presidium gebruikt de BTA als basis voor het opstellen van een concept-commissie-agenda 
(met als doel dat er uitvoerbare commissie-agenda’s komen). Het presidium heeft geen 
politieke rol en voert derhalve geen discussie over de planning (prioritering, voortgang, 
uitstel, etc.). Om dit toch mogelijk te maken (en de raad in positie te brengen om te sturen 
op de eigen agenda) is het wenselijk dat in de commissie over de BTA gesproken kan worden 
(wat kan leiden tot toezeggingen van/verzoeken aan het college). 

2. Het is niet altijd mogelijk om een realistische behandeltijd voor een agendapunt in te 
plannen; het presidium heeft immers geen goed zicht op de aard van een raadsvoorstel en 
de evt. te verwachten insprekers. Om die reden is het wenselijk dat het college in de BTA 
een inschatting meegeeft van de benodigde behandeltijd; deze inschatting gebruikt de 
griffie als input voor het voorstel aan het presidium over de concept-commissieagenda. Zo 
nodig overlegt de griffie daarbij met de organisatie. 

Het presidium wordt verzocht:
1. Kennis te nemen van de informatie m.b.t. de uitvoering van het besluit van het presidium 

d.d. 14 september 2020, waarbij:
a. ingestemd wordt met de planning die genoemd is in de kolom “planning voor 

uitvoering”;
b. ermee ingestemd wordt dat:
 de griffier ook voorstellen kan doen in de concept-commissieagenda om 

onderwerpen als hamerstuk te behandelen1;
 in het presidium wordt geagendeerd: “screening BTA op kaderstelling” waarbij het 

presidium dient aan te geven of dat voor of na het presidium geagendeerd dient te 
worden;

 de functie van de BTA als communicatieinstrument komt te vervallen;
2. te besluiten dat de BTA in de commissie ter bespreking wordt geagendeerd;
3. te besluiten dat het college verzocht zal worden in de BTA aan te geven welke behandeltijd 

volgens het college benodigd is in de commissie.

1 NB ook voor hamerstukken kunnen technische vragen gesteld worden



BIJLAGE

Besluit 14 september 2020 m.b.t. BTA:
 
het presidium

1. neemt kennis van de waarnemingen en opvattingen van de driehoek m.b.t. de BTA in de 
periode 2014-2019 en stelt de geformuleerde aandachtspunten BTA vast;

2. stemt in met de aanbevelingen die in het voorstel onder 1 t/m 6 zijn geformuleerd;
3. verzoekt de griffie de format voor de BTA aan te passen i.v.m. de aanbevelingen 1 t/m 3 en 

verzoekt de organisatie de in deze aanbevelingen genoemde informatie te verstrekken in de 
BTA;

4. verzoekt de driehoek om aanbeveling 4. ten uitvoer te brengen;
5. verzoekt de driehoek om erop te sturen dat de aanbevelingen 5 en 6 worden uitgevoerd in 

het college en het presidium.
De sub 1. genoemde aandachtspunten zijn:

a. Vormgeving BTA aanpassen zodat:
1. in de BTA bronnen worden vermeld:

- begroting
- collegeprogramma
- cyclisch terugkerend i.v.m. regelgeving
- raadsbesluiten
- informatienota’s
(deels is hier al invulling aan gegeven)

2. in de BTA worden vermeld:
- deadlines (eerdere raadsbesluiten, verordeningen etc.)
- of/wat de urgentie is (moet het onderwerp per se in een bepaalde cyclus worden 

behandeld);
- de oorspronkelijke planning (de planning die gold toen het onderwerp voor

het eerst op de BTA werd geplaatst)
3. het college kan in de BTA voorstellen doen over:

- het organiseren van een vragen(half)uur bij bepaalde onderwerpen.
b. Proces rondom de BTA.

Bij de BTA-bespreking in driehoek, college en presidium krijgt het volgende aandacht:
4. de driehoek bewaakt dat raadsvoorstellen conform de BTA worden geleverd en dat de 

BTA die aan het presidium wordt voorgelegd betrouwbaar en realistisch is. Een 
realistische BTA houdt in dat de BTA gescreend is op voldoende ambtelijke capaciteit 
om de BTA te kunnen realiseren; de BTA dient daarom aan te sluiten op 
afdelingsplannen van de organisatie. Indien daar aanleiding voor is, kan een (politieke) 
dialoog gevoerd worden over de prioritering. De driehoek kan hier voorstellen over 
doen.

5. de status van het document is dat de BTA een verzoek om agendering van een 
onderwerp in een bepaalde cyclus van het college aan het presidium is (wat inhoudt dat 
het college aangeeft dat een rvs of een bespreeknotitie in deze cyclus geleverd wordt). 
Het college wordt verzocht om in de BTA een evenwichtig aanbod te presenteren zodat 
het presidium een uitvoerbare commissie-agenda kan samenstellen.

6. Het presidium:
- kan ervoor kiezen om voor de commissie onderwerpen als hamerstuk te agenderen in 

de concept-agenda;
- screent de BTA op de wenselijkheid om voor onderwerpen wel/niet kaderstellende 

raadsvoorstellen te vragen (m.a.w.: voor welke onderwerpen wil de raad vooraf 
richting geven aan de opdracht aan het college);

- gebruikt de BTA als basis voor te organiseren werkbezoeken;
- geeft in het raadscommunicatieplan aan op welke wijze extern gecommuniceerd 

wordt over de BTA


